



MAJLIS PELANCARAN KEMPEN KESEDARAN KESELAMATAN DI AIR 2018



Kementerian Kesejahteraan Bandar, Perumahan & Kerajaan Tempatan melalui Jabatan Bomba dan Penyelamat Malaysia Negeri Sembilan dan juga Bahagian Dasar dan Inspektorat (KPKT) telah menganjurkan Majlis Pelancaran Kempen Kesedaran Keselamatan di Air 2018 pada 16 Mac 2018 yang lalu. Majlis ini telah diadakan dengan kerjasama Pejabat YAB Menteri Besar, Setiausaha Kerajaan Negeri Sembilan (SUK), dan Majlis Perbandaran Port Dickson (MPPD).

Majlis pelancaran kempen kesedaran keselamatan di air tersebut merupakan program yang julungkali diadakan pada tahun ini di peringkat kebangsaan untuk menyedarkan masyarakat, khususnya golongan belia dan pelajar-pelajar supaya sentiasa peka dan mengingati kepentingan keselamatan semasa menjalankan aktiviti di air.

Kempen Kesedaran Keselamatan di Air yang dilancarkan lebih memberi fokus kepada golongan kanak-kanak, remaja dan belia yang hadir bersama-sama dengan ibubapa atau penjaga pada hari tersebut. Program kesedaran ini merupakan satu platform dalam menyebarkan informasi mengenai keselamatan aktiviti air kepada pelajar-pelajar sekolah dan masyarakat setempat. Memandangkan keperluan untuk menyebarkan kesedaran keselamatan air ini YB Menteri telah mengarahkan agar kempen seperti ini dilaksanakan

di peringkat negeri dan daerah, terutamanya pada setiap musim sebelum cuti sekolah bermula.



Kempen ini menyediakan satu platform pendidikan asas keselamatan dan kesedaran mengenai bahaya aktiviti air di tempat-tempat yang sering dikunjungi oleh orang ramai. Antara lain, satu keperluan yang perlu diutamakan sebelum membantu orang lain adalah memastikan keselamatan diri terlebih dahulu dan mengetahui langkah-langkah tindakan awal yang perlu diambil sekiranya berlaku kecemasan di badan atau takungan air.

Melalui kempen ini, Jabatan Bomba dan Penyelamat Malaysia (JBPM) diberi tanggung jawab untuk menyediakan modul keselamatan di air yang mencakupi elemen keselamatan diri, keperluan memakai jaket keselamatan air, teknik mendarat di tepi pantai dan tebing. Perkara-perkara lain yang juga turut disentuh adalah seperti kepentingan berenang, kaedah penyelamatan, kepentingan papan tanda keselamatan yang seragam mengikut standard antarabangsa dan tips keselamatan CPR.

Majlis pada hari tersebut turut dihadiri oleh Pengerusi Jawatan Kuasa Kesejahteraan Bandar, Perumahan dan Kerajaan Tempatan Negeri, Datuk Jalaluddin Alias, Ahli Majlis Keselamatan Aktiviti Air (MCAA), Tan Sri Lee Lam Thye, dan Ketua Pengarah Jabatan Bomba dan Penyelamat Malaysia (JBPM), Datuk Seri Wan Mohd Noor Ibrahim.



Sumber: Unit Komunikasi Korporat